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Protokół Nr VI/2015
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

17 kwietnia 2015 r.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
Obrady VI sesji Rady Gminy Rokietnica rozpoczęły się o godz. 9.
Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kondrat.
Przewodniczący powitał radnych i gości, którzy przybyli na posiedzenie Rady.

Jako goście w obradach sesji uczestniczyli:
1. Bożena Gmyrek - Wójt Gminy Rokietnica
2. Władysław Skupień - Sekretarz Gminy
3. Magdalena Skupień - Jurkiewicz - Skarbnik Gminy
4. Marian Mazurek - sołtys Tuligłowy
5. Wacław Kijanka - sołtys Czelatyce
6. Wiesław Karpiński - kierownik GZEAS
7. Mariusz Mokrzyński - pracownik UG.
W załączeniu lista obecności - zał. nr 1do protokołu

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
Według załączonej listy obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych co
stanowi 100% quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.
Lista obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu.

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie
ewentualnych zmian w porządku obrad.
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie

ewentualnych zmian w porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru

zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w
szkołach prowadzonych przez Gminę Rokietnica.



6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów i logopedów w szkołach
prowadzonych przez Gminę Rokietnica.

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do oddziałów
przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których Gmina Rokietnica
jest organem prowadzącym, które będą brane pod uwagę na drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych
kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności gruntowej
przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w obrębie
ewidencyjnym Rokietnica, stanowiącym własność Gminy Rokietnica.

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości .
10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
12. Zapytania i wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad sesji.
Po przedstawionym porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił się z
pytaniem do radnych o wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad.
Radny Stanisław Drzymała zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do
porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w
Rokietnicy - grunty po Adolfie Zaprzała.
Przewodniczący Rady zgłoszony wniosek poddał pod głosowanie, za jego
przyjęciem głosowało 15 radnych a będzie on rozpatrywany jako punkt 11
porządku obrad, pozostałe punkty zostaną przesunięte o 1.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Rokietnica z działalności w okresie miedzy
sesjami:
- zakończono roboty budowlane i odebrano od wykonawczy obiekty: centrum
rehabilitacji w Rokietnicy i świetlicy środowiskowej w Tuligłowach i zgłoszone
do odbioru przez SANEPID,Straż Pożarną i Nadzór Budowlany,
- zakończono remont jednego mieszkania w budynku ośrodka zdrowia i
przekazano go najemcy, trwają prace remontowe w pozostałych
pomieszczeniach,
- zakończono prace remontowe pomieszczenia na poddaszu w budynku OSPw
Tuligłowach,
- uzyskano pozwolenie na rozbudowę kaplicy cmentarnej i przygotowano
przetarg na wykonanie tej inwestycji,
- wystosowano do Marszałka Województwa Podkarpackiego pisma w sprawie
umorzenia opłat za wyłączenie gruntów z produkcji rolnej zajętych pod budowę
kościoła w Woli i kaplicy cmentarnej w Rokietnicy,



- uległa awarii koparka gminna, została dokonana wycena tej awarii, której
naprawa wynosić będzie około 21 tys. zł (uległ awarii tylny most), ponieważ
koparka jest niezbędna przy różnorakich pracach wykonywanych w gminie,
w związku z powyższym mimo dość wysokich kosztów będzie ona
remontowana,
- do Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie zostało
skierowane pismo w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na drodze
wojewódzkiej przy sklepie "Rogatka" w Rokietnicy,
odpowiedź PZDW w tej sprawie jest negatywna, podyktowana małym
natężeniem ruchu,
- do Powiatowego Zarządu Dróg w Jarosławiu wystosowano pismo w sprawie
wykonania przepustu pod drogą powiatową na .Bałowe] Górze" w Rokietnicy,
- zakupiono po cenach promocyjnych 720 szt. płyt ażurowych,
- przeprowadzono rozpoznanie cenowe na zakup kamienia, wpłynęło 10 ofert,
najtańszy jest kamień z Iskani i ten kamień zostanie zakupiony dla
poszczególnych sołectw,
- prowadzone są rozmowy ze Starostą Jarosławskim w sprawie zatrudnienia
ginekologa w rokietnickim Centrum Rehabilitacji,
- w ciągłej sprawności technicznej utrzymywane są urządzenia do poboru wody
pitnej i urządzenia kanalizacyjne wraz z oczyszczalnią ścieków,
- w dniach 14 i 15 kwietnia br. inspektor pracy przeprowadził kontrolę
oczyszczalni ścieków nie stwierdzając większych uchybień,
- do Wojewódzkiego Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej został wysłany
wniosek o dotację na usuwanie azbestu w ramach programu priorytetowego
pn. "Gospodarowanie odpadami innymi niż komunalne",
- na bieżąco wpływają wnioski na wycinkę drzew, wnioski muszą być składane
przez właścicieli lub współwłaścicieli działek, inne nie będą respektowane,
wydano w tej sprawie 15 decyzji,
- na dzień 15 kwietnia br. mieszkańcy gminy zalegają z płatnościami za odpady
komunalne w wysokości 13.664 zł, zostały wysłane upomnienia do tych
mieszkańców, którzy uporczywie nie wywiązują się z tych płatności, a następnie
zostanie wszczęte postepowanie egzekucyjne,
- trwa postepowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji
środowiskowej dla przedsięwzięcia pn. "Budowa drogi leśnej w leśnictwie
Węgierka",
- wydano 264 decyzje przyznające zwrot podatku akcyzowego zawartego w
cenie oleju napędowego na łączną kwotę 115,801 zł, rozliczono inkasentów za
pobór I raty podatku, wydano 75 decyzji zmieniających wymiar podatkowy na
2015 rok, oraz 7 decyzji z tytułu nabycia gruntów,



- 31 maja br. odbędą się wybory delegatów do Podkarpackiej Izby Rolniczej,
wyborcami są płatnicy podatku rolnego, całość zadań związanych z
przeprowadzeniem tych wyborów spoczywa na samorządzie gminnym,
- przyjęto ponad 50 wniosków na dowody osobiste, czas oczekiwania na
wydanie tego dokumentu to około 3 tygodni,
- przeprowadzono kwalifikację wojskową rocznika 1997, z terenu gminy
rejestracji wojskowej podlega 30 osób,
- przeprowadzono badania techniczne samochodu pożarniczego STAR,FORD w
OSPRokietnica, a także ciągnika BELARUSi przyczepy rolniczej PRONAR,
- wykonano badania profilaktyczne u 51 strażaków z terenu gminy Rokietnica
na łączną kwotę 5.100 zł, natomiast 2 strażaków skierowano na kurs
ratownictwa technicznego organizowanego przez PSPw Jarosławiu,
- zakupiono książeczki marszowe duże i małe oraz akcesoria muzyczne dla
orkiestry dętej działającej przy OSPw Tuligłowach, oraz 20 szt. pałeczek
paradnych dla zespołu mażoretek,
- do WFOŚ i GW złożono wniosek o zakup sprzętu dla 1 jednostki OSP,oraz
wniosek do TUW o zakup sprzętu ratowniczego,
- wydano 130 decyzji przyznających stypendia szkolone,
- przygotowano wnioski na doposażenie gabinetu lekarskiego oraz wyposażenie
stołówki w szkole podstawowej w Rokietnicy ,
- malowanie parkietu w salach gimnastycznych Rokietnicy i Tuligłowach
planowane jest na okres wakacji,
- wznowiły działalność świetlice wiejskie na 2 miesiące na % etatu z wyjątkiem
Woli gdzie nie podjęła pracy Pani Wota i czynione są starania o nowa
kandydatkę na to stanowisko,
- odbędzie się spotkanie Lokalnej Grupy Działania, do której ma przystąpić
gmina Markowa,
-zakończono I część kursu z projektu systemowego POKL,na przełomie kwietnia
i maja rozpocznie się kurs wizażu i stylizacji paznokci dla 1 osoby, oraz kurs
operatora wózków jezdniowych dla 1 osoby,
- dożywianie 120 dzieci w szkołach prowadzi Spółdzielnia Socjalna .Poezja
Smaku" ,
- OSPCzelatyce i Stowarzyszenie Kobiet z Rokietnicy podjęły się dystrybucji
jabłek dla mieszkańców gminy,
- w najbliższym czasie odbędą się posiedzenia komisji Rady w celu
rozdysponowania nadwyżki budżetowej, w związku z planowaną organizacją
"Dni Gminy Rokietnica" zachodzi konieczność omówienia organizacji tej
imprezy i jej dofinansowania.



Ad. 5 Podjecie uchwały w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru
zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach
prowadzonych przez Gmine Rokietnica.
Projekt uchwały przedstawił kierownik GZEASPan Wisław Karpiński.
Radny Edward Jakubas zabierając głos w dyskusji nad przedstawionym
projektem uchwały poinformował Radę o tym, że Komisja Oświaty na swoim
posiedzeniu zgłosiła autopoprawkę do tego projektu uchwały, która została w
nim uwzględniona. Nie mniej jednak stwierdził dalej radny po wnikliwym
przemyśleniu tego projektu uchwały należy stwierdzić, że tak drastyczna
podwyżka pensum dla niektórych dyrektorów szkół spowoduje, że dla
pozostałych zabraknie zajęć w ich własnych szkołach. Z takiego działania
wynika również, że podwyższa się godziny zajęć tylko niektórym dyrektorom,
pozostali nie są brani pod uwagę. Jakie więc będzie odczucie tych dyrektorów i
pozostałych nauczycieli? - pyta Pan radny.
Proszę mi pozwolić na moje własne zdanie w tej sprawie i nie występuję w tej
chwili jako Przewodniczący Komisji Oświaty ale jako radny, który ma obowiązek
zająć głos w tej konkretnej sprawie.
Po dogłębnym przemyśleniu tej sytuacji zgłaszam wniosek o wprowadzenie do
projektu uchwały obniżenia tygodniowego wymiaru godzin do 13, aby nie
powstała taka sytuacja, że dyrektorzy zabiorą godziny nauczycielom, którym
zabraknie godzin do pensum. Taka też była sugestia związku zawodowego,
który przedstawił swoją opinię w tej sprawie.
Wójt Gminy odnosząc się do wystąpienia radnego E.Jakubasa stwierdziła, że
jest zaskoczona decyzją Przewodniczącego Komisji Oświaty, gdyż w tej sprawie
trzeba patrzeć w szerszym aspekcie np. na ilość dzieci w poszczególnych
szkołach, jak również na wykształcenie dyrektorów. Dla przykładu dyrektor
szkoły w Tapinie posiada 2 fakultety, dyrektor z Woli również, była propozycja
dla dyrektora z Czelatyc, aby zrobił sobie dodatkowo informatykę ale on
stwierdził, że jest mu to niepotrzebne. Szkoły w naszej gminie są małe, więc
szukamy oszczędności w każdej możliwej sytuacji. Ponadto poprawki jakie
zgłosiła Komisja Oświaty do tego projektu uchwały zostały w całości
wprowadzone.
Radny Władysław Niemczycki stwierdził, że 3 godziny dziennie na zarządzanie
szkołą jest dla dyrektora szkoły zupełnie wystarczające.
Radny Edward Jakubas stwierdził, że szanuje to, co ustaliła Komisja Oświaty na
nie mniej jednak jako radny może mieć odrębne zdanie i po przemyśleniu całej
tej sytuacji podtrzymuje swój wniosek.
Przewodniczący Rady zgłoszony wniosek poddał pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 5 radnych, 9 -ciu radnych było przeciw, 1 radny
wstrzymał się od głosu.



W wyniku głosowanie wniosek radnego Jakubasa nie został przyjęty do
realizacji.
Przedstawiony projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę VI/22/201S
w sprawie szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom,
którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez
Gminę Rokietnica- uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów i logopedów w szkołach, dla
których organem prowadzącym jest Gmina Rokietnica .
Projekt uchwały przedstawił kierownik GZEASPan Wiesław Karpiński.
Wobec braku dyskusji oraz innych propozycji do przedstawionego projektu
uchwały Rada Gminy przystąpiła do jej głosowania.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr VI/23/201S w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć pedagogów, psychologów i logopedów w szkołach, dla których
organem prowadzącym jest Gmina Rokietnica - uchwała stanowi załącznik nr 4 do
protokołu.

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do
oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których Gmina
Rokietnica jest organem prowadzącym, które będą brane pod uwagę na
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za
każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.
Projekt tej uchwały przedstawił również Pan Wiesław Karpiński.
Wobec braku dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały Rada Gminy
przystąpiła do jej głosowania.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
NR VI/24/201S w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do oddziałów
przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których Gmina Rokietnica
jest organem prowadzącym, które będą brane pod uwagę na drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych
kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia - uchwała stanowi
załącznik nr 5 do protokołu.

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 15-sto minutową przerwę w
obradach.



Ad. 8 Podjecie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności
gruntowej przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w obrebie
ewidencyjnym Rokietnica, stanowiącą własność Gminy Rokietnica.
Projekt tej uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński.
Wobec braku dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały Rada Gminy
przystąpiła do głosownia.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr VI/25/2015 w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności gruntowej
przejazdu i przechodu przez nieruchomość położną w obrębie ewidencyjnym
Rokietnica, stanowiącą własność Gminy Rokietnica - uchwała stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Ad. 9 Podjecie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.
Projekt tej uchwały przedstawił również Pan Mariusz Mokrzyński.
Wobec braku dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały Rada Gminy
przystąpiła do jego głosowania.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr VI/26/2015 w sprawie sprzedaży nieruchomości - uchwała stanowi załącznik nr 7
do protokołu.

Ad. 10 Podjecie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński.
Wobec braku dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały Rada Gminy
przystąpiła do jego głosowania.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr VI/27/2015 w sprawie sprzedaży nieruchomości - uchwała stanowi załącznik nr 8
do protokołu.

Ad. 11 Podjecie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński.
Wobec braku dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały Rada Gminy
przystąpiła do jego głosowania.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr VI/28/2015 w sprawie sprzedaży nieruchomości - uchwała stanowi
załącznik nr 9 do protokołu.
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Ad. 12 Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Pani Magdalena Skupień - Jurkiewicz Skarbnik
Gminy.
W dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały głos zabrali:
Radny Edward Jakubas - zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do projektu
uchwały 20 tys. zł na realizację przedsięwzięcia pn. "Organizacja Dni Gminy
Rokietnica" . Uzasadniając wniosek radny Jakubas stwierdził, że wszystkie
komisje zaakceptowały ten pomysł. Organizatorzy nakreślili wstępnie zakres
i cel tego przedsięwzięcia, pozostaje kwestia jego finansowania stwierdził dalej
Pan Radny.
Kolejna sprawa, którą poruszył Pan Jakubas to dofinansowanie zakupu
sztandaru dla Zespołu Szkół w Rokietnicy w wysokości 2 tys. zł.
Przewodniczący Rady stwierdził, że należy wyjaśnić kwestię przeniesienia
środków na cele przedstawione przez radnego Jakubasa.
Wójt Gminy odnosząc się do przedstawionego wniosku stwierdziła, że
dofinasowanie organizacji Dni Gminy Rokietnica musi opierać się o konkretne
zadania do sfinansowania tego przedsięwzięcia. Do organizacji tej imprezy mają
włączyć się organizacje działające na terenie gminy. Dlatego należałoby
zorganizować z nimi spotkanie i ustalić konkrety.
Radny Edward Jakubas stwierdził, że Stowarzyszenie Kobiet z Rokietnicy
określiło jak będzie to wszystko rozliczane, najważniejszą sprawą jest to, na
kogo będą wystawiane faktury, czyli należałoby wrócić do punktu wyjścia.
Zdaniem Radnego Stanisława Drzymały przed organizacją takiej imprezy
należałoby popytać sąsiednie gminy, które już mają wiedzę na ten temat, jak
należy ją zorganizować, wszak po raz I nasza gmina byłaby organizatorem tak
dużego przedsięwzięcia.
Radny Edward Jakubas wycofał zgłoszony na wstępie dyskusji wniosek o
wprowadzenie do projektu uchwały 20 tys. i zaproponował zorganizowanie
spotkania wszystkich stron zainteresowanych organizacją Dni Gminy Rokietnica
w celu omówienia szczegółów dotyczących jej finansowania.
Pan Jerzy Kondrat Przewodniczący RG.zwrócił się z prośbą o wydanie opinii w
sprawie dofinansowania zakupu sztandaru dla ZSw Rokietnicy.
Przewodniczący Komisji Budżetu stwierdził, że stanowisko wszystkich komisji w
tej sprawie jest jednoznaczne, czyli dofinansowanie sztandaru w wysokości 2
tys. zł.
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania projektu
uchwały.



Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę Nr
VI/29/2015 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2015 r.-
uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad. 11 Wolne wnioski.
W tym punkcie porządku głos zabrali:
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek poinformowała, że 27 kwietnia odbędą się
konkursy na dyrektorów do 3 szkół z terenu gminy Rokietnica: Czelatyc. Tapina i
Rokietnicy Woli. W związku z tym, organ prowadzący szkoły obowiązany jest
powołać komisję konkursową.
Przystąpiono do analizy opłat za energię elektryczną biorąc pod uwagę zarówno
opłaty za dystrybucję jak i za zużytą energię ponieważ zachodzi możliwość
negocjowania cen za te usługi. Takie same procedury zostały zastosowane w
przypadku opłat za opłaty pocztowe, po przeprowadzeniu negocjacji cenowej
opłaty zostały obniżone.
Radny Kazimierz Bała stwierdził, że na posiedzeniu komisji padła propozycja
dotycząca pobierania opłat za korzystanie z kaplicy cmentarnej. W związku z
tym zaproponował aby opracować projekt uchwały w sprawie ustalenia
wysokości opłat za korzystanie z kaplicy dla osób z poza terenu gminy
Rokietnica. Kolejny temat poruszony przez radnego Bałę dotyczył
wynagrodzenia dla sołtysów. Przypomniał również, że gdy sołtysem był Pan
Bronisław Buksa inkaso wynosiło 12 %, obecnie spadło do 9 %.
Radny zaproponował aby komisje zastanowiły się nad tą sprawą.
Wyjaśniając temat Wójt Gminy przypomniała, że procentowa wysokość
prowizji za inkaso dla sołtysów uchwala Rada Gminy. Zaś różnica w inkasie
zależna jest od wysokości środków zebranych przez poszczególnych sołtysów.
Jednocześnie Pani Wójt przypomniała co wchodzi w skład miesięcznego
IIwynagrodzeniall dla poszczególnych sołtysów w gminie Rokietnica a
mianowicie: 300 zł stałej diety + środki za rozprowadzanie nakazów
podatkowych (2,50 zł za 1 nakaz) + prowizja za zebrany podatek + diety za
posiedzenia komisji i sesji Rady w przypadku sołtysów którzy są radnymi.
Ponadto Wójt Gminy zaproponowała aby sołtysi zorientowali się jak to wygląda
w sąsiednich gminach aby mieć skale porównawczą.
Radny Władysław Strzelec stwierdził, że 300 zł dla niego jako sołtysa jest
stanowczo za mało, gdyż straci je w 1 tydzień pracując na rzecz swojej wsi.
Radny Jan Karuś stwierdził, że kiedyś dojdzie do wypadku przed szkołą w
Rokietnicy, gdy nie zrobi się porządku z samochodami, które zajmują parking,
tak by można było spokojnie na niego wjechać. Tą sprawę zdaniem radnego
należy bezwzględnie uporządkować.



Radny Stanisław Drzymała poruszył problem dojazdu mieszkańców gminy do
pracy w Jarosławiu czy Przemyślu w soboty i niedziele ponieważ w tych dniach
nie kursują żadne autobusy. Trzeba więc tą sprawę koniecznie załatwić.
Radny Wiesław Koniuszy stwierdzi, że jeżeli chodzi o kursy autobusów PKSto w
soboty one kursują, natomiast w niedziele zostały zawieszone ponieważ nie
było pasażerów. Jeżeli chodzi o prywatnego przewoźnika jakim jest Damil Trans
to należałoby zaprosić jego szefostwo na następną sesję Rady w celu
wyjaśnienia wszystkich kwestii związanych z kursami tego przewoźnika.
Pan Marian Mazurek - sołtys wsi Tuligłowy stwierdził, że "nieustannie
szczycimy się tym, że jesteśmy gminą typowo rolniczą, co jest zresztą zgodne z
prawdą, a zaniechaliśmy całkowicie tradycji z rolnictwem związanych. Od wielu
już lat nie organizujemy dożynek, należałoby zabezpieczyć środki finansowe na
ten cel i wrócić do tej pięknej tradycji" powiedział dalej Pan Sołtys.
Przewodniczący Rady Pan Jerzy Kondrat wrócił do sprawy prowizji dla sołtysów
stwierdzając, że Rada nigdy nie stwarza problemów jeśli chodzi o głosowanie
nad prowizją, jeśli zaś chodzi o dietę dla radnych to już jest problem, bo strach
przed tym, że nas opiszą paraliżuje wszystkich.

13. Zakończenie obrad sesji.
W związku z tym, że porządek obrad przewidziany pod obrady VI zwyczajnej
sesji Rady Gminy Rokietnica został zrealizowany w całości, Przewodniczący
Rady o godz.1130zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Marta Kowalska
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